
       Protokół Nr 33/09 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 17 listopada  2009 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1200

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski ..
W posiedzeniu uczestniczył   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 20 listopada  2009 r. 
4.Analiza zapotrzebowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do projektu budŜetu 
   na rok 2010 
   Stanowisko komisji na sesję 
5.Analiza realizacji budŜetu za 9 m-cy 2009 roku 
   Opinia komisji 
6.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2010 
    Materiały przedkłada Przewodniczący Komisji na sesji  
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  32/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej :

-projekt  uchwały Nr XXXII/254/09  w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do
celów wymiaru podatku rolnego   

Wójt Gminy – poinformował , iŜ przez nieuwagę pracownika trafił do materiałów
niewłaściwy  projekt uchwały. Właściwy projekt uchwały to : 
- projekt uchwały Nr XXXII/245/09 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie obniŜenia
ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego .
Uzasadniając powyŜszy projekt uchwały wójt m.in powiedział ,Ŝe ogłoszona cena jest
znacznie niŜsza niŜ obowiązująca w roku bieŜącym , większość gmin sąsiednich przyjęły
( bez Suchania )   cenę Ŝyta  ogłoszoną przez Prezesa GUS  w wysokości 34.10 zł za 1 dt.
Wójt równieŜ przypomniał o czekających  zadaniach w roku następnym i m.in  dlatego
proponuje cenę w wysokości 34.10 zł za 1 dt  .    
Komisja wyrazi  zgodę na zamianę projektu uchwały . 
Przewodnicząca komisji  odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 
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sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  

- projekt  uchwały Nr XXXII/255/09  w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania
pomocy materialnej o charakterze   socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Gminy Stargard Szczeciński

Zastępca wójta przedstawił  w/w projekt uchwały, szczegółowo  omówił  proponowane
zmiany  i   na końcu  zaznaczył, Ŝe został sporządzony tekst jednolity bo było wcześniej
juŜ parę zmian  .
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .

- projekt  uchwały Nr XXXII/256/09 w sprawie współdziałania z Gminą Stara
Dąbrowa w realizacji zadań w zakresie   wychowania przedszkolnego w
niepublicznych przedszkolach , działających na terenie Gminy Stara Dąbrowa-
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt  uchwały Nr XXXII/257/09  w sprawie zatwierdzenia projektów
dofinansowanych przez  Europejski Fundusz Społeczny – komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały ,  
-projekt  uchwały Nr XXXII/258/09  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. ,
zmiany limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany
wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu
Unii Europejskiej , niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez
państwa członkowskie ( EFTA) oraz innych środków pochodzących ze źródeł
zagranicznych niepodlegających zwrotowi 

Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie po wcześniejszym
przeanalizowaniu uzasadnienia do tego projektu .  

-projekt  uchwały Nr XXXII/259/01 w sprawie określenia zasad dofinansowania
usuwania i unieszkodliwiania odpadów    zawierających azbest z terenu gminy
Stargard Szczeciński

Zastępca wójta omówił w/w  projekt uchwały , przedstawił obowiązujące stawki  za
demontaŜ i składowanie jak równieŜ średni  koszt utylizacji 1 tony eternitu tj. demontaŜ ,
składowanie i transport  od 500 do 600 zł oraz przypomniał , Ŝe termin zakończenia tego
procesu to rok 2032 i jeŜeli będzie potrzeba to moŜna zmienić regulamin . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .    
    -projekt uchwały Nr XXXII/260/09 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie
porozumienia z Gminą –Miasto Stargard Szczeciński w sprawie powierzenia zadania w
zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie   Gminy Stargard Szczeciński
( wzór porozumienia radni otrzymali )
Wójt Gminy –  m.in  powiedział ,Ŝe  porozumienie trzeba będzie podpisać ,będzie
moŜliwość  trzymiesięcznego wypowiedzenia . Część mieszkańców gminy jak zaznaczył
wójt   jest przyzwyczajona do tego , Ŝe kursują czerwone autobusy .
Komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały. 
   - projekt uchwały Nr XXXII/261/09 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy o
współpracy w sprawie udziału w  przedsięwzięciu pod nazwą „ Ochrona wód jeziora
Miedwie poprzez budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze 
aglomeracji  Stargard Szczeciński    
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe w terminie do 30 listopada złoŜony zostanie wniosek z
projektu Funduszu Spójności   wspólnie z Gminą Kobylanką i Miejskim
Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej Spółka zo.o. w Stargardzie
Szczecińskim   ,wniosek  złoŜy  MPGK – jako beneficjent.Kolejno wójt poinformował o
zmianie zapisu w umowie  paragrafu 6 poprzez wykreślenie słów „   przedsięwzięcia
będącego przedmiotem niniejszego porozumienia    „ , a dopisanie słowa   „ inwestycji”.
Wójt nadmienił , Ŝe rozstrzygnięcie wniosku to 300 dni , ale od roku 2010 rozpocznie się
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inwestycja od Skalin-Golczewo , cała inwestycja to koszt 100 mln zł , a część
przypadająca na gminę   to 23 mln zł. Rozpoczęto inwentaryzację sieci kanalizacyjnej ,
ale nie ma takiej potrzeby jej przekazywania , a inwentaryzację się wykorzysta . Po
wybudowaniu sieci eksploatatorem  przez 5 lat będzie MPGK , a właścicielem zawsze
będzie gmina . 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Radny Bogdan Grabski – poruszył temat dotyczący Stowarzyszeń i ich działalności , a
zwłaszcza zabezpieczenia finansowego .
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe  o tym była dyskusja  na posiedzeniu komisji gospodarki  i
naleŜałoby  znaleźć na tą działalność  środki w budŜecie , bo bez środków finansowych
będzie trudno prowadzić działalność  .
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  omówiła  informację  dotyczącą  zapotrzebowania  Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej  na rok 2010 .
W trakcie  dyskusji  radny  Kochaniec  zwrócił  uwagę  ,  Ŝe  nie  został  zmieniony próg
dochodowości i będzie więcej osób uprawnionych do pomocy społecznej .
Komisja przyjęła następujące stanowisko , a mianowicie : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa   i  Oświaty   przeanalizowała  informację  dotyczącą
zapotrzebowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na rok 2010 i  tę  informację
przyjęła . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Komisja przeanalizowała informację dotyczącą realizacji budŜetu za 9 m-cy 2009 roku ,
w trakcie dyskusji zostały wyjaśnione wszystkie pytania , a następnie komisja przyjęła
opinię jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa  i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu
gminy za 9 m-cy 2009 roku .  
Ad.6
Przewodnicząca komisji  przedstawiła plan pracy komisji  na rok 2010 , posiłkując się
planem pracy roku bieŜącego .
Członkowie komisji  uwag do  planu pracy komisji  na rok 2010  nie zgłosili,  a tym
samym go  przyjęli  .
Plan pracy komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu .
Ad.7 
Przewodnicząca komisji  ElŜbieta Kucaj  powiedziała o wykonanym remoncie w 2008
roku części drogi Skalin Wierzchląd , gdzie pozostało do zakończenia  remontu całej
drogi około 100 mb i było obiecane  ,Ŝe zostanie dokończony remont tej drogi  w 2009
roku i co dalej z tym remontem  .
Zastępca Wójta – po uzyskaniu  informacji  w tej  sprawie  wyjaśnił  ,Ŝe w roku 2010
planuje się zakończenie remontu tej drogi  .
Kolejno  radna  poinformowała  o  remoncie  wiaty  przystankowej  w  Skalinie  i
Wierzchlądzie .
Radny Klim Roman – poruszył następujące sprawy , a mianowicie : wykup gruntu na
drogę- czy będzie  dalej prowadzony wykup , bo na razie wykupiono od czterech osób i
tutaj wójt odpowiedział ,Ŝe w tej sprawie pracują geodeci, 
Kolejna sprawa dotyczyła usunięcia drzewa i radny otrzymał  wyjaśnienie  ,  iŜ  tylko
właściciel  moŜe wystąpić z wnioskiem o usunięcie drzewa ,  następna spraw dotyczyła
postawienia małej wiaty na wjeździe do Klępina  dla dzieci .
Radna  ElŜbieta  Kucaj  –  poinformowała  ,  Ŝe  MZK  uruchamia  od  22.11.09  r.   do
28.02.2010 r. kurs sondaŜowy  linii autobusowej nr 5 do Koszewa  w święta i niedziele .
Komisja pozytywnie zaopiniowała poprawiony herb gminy i z dwóch propozycji flag , 
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przychyliła się bardziej do wzoru pierwszego .
Ad.8 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                      Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                          ElŜbieta Kucaj
Data sporządzenia :                                                                Data podpisania : 
2009.11.17                                                                              2009. ...................


